

美國中華體育聯誼會 CAAA (Chinese-American Athletic Association)

2017年南加州第二十七屆海華體育季田徑錦標賽暨第三十七屆全美華人運動大會 - 特報

全美中華體育聯誼會，自2015年起，獲加州 SHOE CITY 贊助，特設50及100 公尺賽跑「優勝現金獎」，以提高華人運動興趣及參賽意願，獎勵辦法如下(See bottom of page for an explanation in English)：

1. 各年齡及性別50及100公尺組，凡獲得年度最佳成績者(有分組時，即分組冠軍中最佳者;各組至少有三名選手現場參賽)，將獲贈獎金100元* 另增設分組冠軍獎金\$20元 (與\$100元獎金不重覆頒發)。
 2. 凡男子年度100公尺最佳成績破 10.90 秒者，獲贈獎金1,000元*。
 3. 凡女子年度100公尺最佳成績破 11.40 秒者，獲贈獎金1,000元*。
- * 若有成績相等，則「獎金」平分。50公尺公尺僅限 "7歲及以下" 與 "8-9歲" 男、女各兩組。

下列表格提供2014年起100公尺最佳成績，可參考做為選手訓練的指標! Record since 2014 as time to strive for!

100M Race: Record Holder Since 2014 by Gender & Age /100公尺賽跑:2014年起男、女各年齡組記錄保持人

Gender 性別	Record Since 2014 2014年起記錄	Age Group 年齡組別									
		8-9	10-12	13-15	16-18	19-29	30-39	40-49	50-59	60-69	70 & Up
B/M 男子	Time/時間 (秒)	<u>16.50</u>	13.75	<u>12.10</u>	<u>11.90</u>	<u>13.09</u>	<u>11.80</u>	<u>12.40</u>	<u>12.20</u>	<u>14.50</u>	<u>19.50</u>
	Runner/競跑者	<u>Alex Wang</u>	Kale Hong	<u>洪天龍</u>	<u>周方文</u>	<u>陳璽宇</u>	<u>紀正中</u>	<u>趙嘉文</u>	<u>羅運江</u>	<u>應禮迪</u>	<u>王杏彬</u>
	School/學校單位	聖瑪利諾	喜瑞都	富樂頓	聖峪華協		大專	富樂頓	個人	個人	大專
G/F 女子	Time/時間 (秒)	<u>17.50</u>	14.56	<u>13.80</u>	15.00	14.00	15.65	17.12	17.50	18.50	<u>19.78</u>
	Runner/競跑者	<u>陳欣然</u>	李惠均	<u>豐凱珩</u>	蔡文婷		劉欣宇	許瑜芳	黃玉佩		<u>韓偉</u>
	School/學校單位	普慕納	聖瑪利諾	核桃孔孟	西來		喜瑞都	聖峪	西來		大專

EXTRA, EXTRA! "Cash Incentive" for 2017's 50 & 100M winners by age and gender group and CHAMPIONSHIP RECORD BREAKER by gender:

1. \$100* cash incentive for the best runner in 50 & 100M by age and gender group (i.e. winner of the winners from multiple heats; with a minimum of 3 runners competed in the group). A \$20 cash incentive (non-duplicated) is added for heat winners.
2. \$1,000* cash incentive for the best male 100M runner breaking the 10.90 seconds Championship Record.
3. \$1,000* cash incentive for the best female 100M runner breaking the 11.40 seconds Championship Record.

* Split "Cash Incentive" if tied results happen. 50M is limited only to "7 & Under" and "8-9" age groups by gender.

(100M Cash Incentive 4/27/2016 by COC)

Time and name with double underline indicate record set in 2016.